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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Fractie Burger Belangen Roosendaal heeft signalen ontvangen over onjuist gebruik van de

kledingcontainer bijde Jumbo bij de Van Beethovenlaan, waarbij mensen de kleding uit de container

halen in plaats van de kleding erin te doneren. Hierbijwordt kleding uit de zakken gehaald en de rest

wordt op de grond gegooid. Er worden zelfs kledingzakken uit handen getrokken van mensen die

deze zakken juist in de kledingcontainer willen deponeren.

De fractie Burger Belangen Roosendaal heeft hierover de volgende vragen:

1. Bent u bekend met dit fenomeen?

2. Komt dit op meerdere plekken in de gemeente Roosendaalvoor?

3. Denkt u aan een oplossing hiervoor? Zo ja welke oplossing?

Alvast bedankt voor uw antwoorden.

Namens de fractie van Burger Belangen Roosendaal,

Selda Bozkurt
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja, dit is bekend. Dit is I van de redenen waarom textiel containers ondergronds worden
geplaatst. Als een zak textiel eenmaal in een ondergrondse is gedeponeerd kan deze er niet
meer langs de bovenkant worden uitgehaald.

Dit fenomeen komt nu vooral voor aan de Van Beethovenlaan. Bij de overige bovengrondse
textielcontainers komt dit slechts zeer incidenteel voor.

Zie het antwoord op vraag 1. Binnen het project van de verbouwing van de betreffende Jumbo
supermarkt wordt ook het plaatsen van ondergrondse containers meegenomen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De burge
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